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Адрес Foshan Gunuo Silicone Co., Ltd. 
No.18, Lehua Rd, No.2  
Xiabai Industrial Zone,  
Luocun, Nanhai Dist, Foshan City, 528226

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Gunuo Group (GNS) is one of the largest PU foam and silicone sealants manufacturers in China. GNS is working on providing the best solution on the
sealing, bonding, caulking and insulating by supplying PU foam, silicone sealants, acrylic sealant, PU sealant and so on. With strong PU foam and
silicone sealants R&D development and technical support team, advanced production lines, GNS products can be found in many countries in the
world.

The package of our silicone sealants and PU foam is various, like cartridges, sausages, blister pack, pail and drum packing, etc. 

Many projects adopts our sealants, like Birds' Nest, Changsha Huatian Grand Hotel, Chengdu-Heart-of-City-Plaza, etc. Please see more projects on
our web. 

Our silicone sealants and PU foam have gained customers' recognition. We are proud of our sealants. We wish to get into a mutual benefit business
with more and more trustable customers who are dealing with silicone sealants and PU foam around the world and create a win-win situation.

Company Profile of Foshan Gunuo Silicone Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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